

加德士熊啤啤 陪伴Autotoll Club會員 踏上歡笑旅程！

**Caltex Bear keeps
Autotoll Club Members
companied along
enjoyable journeys!**



加德士75周年的大日子，特別送上加德士熊啤啤與眾同樂，為Autotoll Club會員帶來驚喜。

Autotoll Club會員現有機會免費獲贈加德士熊啤啤一隻!! 你只需於電郵中回答以下一條簡單問題，同時附件一張於2011年7月25日至9月18日期間(推廣期)到加德士加油站入特配Techron®汽油滿HK\$500的收據，於9月18日前以電郵方式遞交到caltexpromotion@autotoll.com.hk，每第10位答中問題的會員將可免費獲贈加德士7吋熊啤啤(士多啤梨香味)一隻。

加德士熊啤啤數量有限，先到先得，送完即止。

To celebrate its 75th Anniversary, Caltex has especially prepared Caltex Bear, and to offer more surprises to Autotoll Club Members.

Autotoll Club Members have the chance to get a Caltex Bear for FREE! All you need to do is to answer the below simple question in an email, attach a Caltex with Techron® gasoline receipt at HK\$500 or above dated from 25 July to 18 September 2011(the promotional period), and send the email together with the relevant receipt before 18 September 2011 to caltexpromotion@autotoll.com.hk. Every 10th Autotoll Club Member with the correct answer and all the relevant receipt attached would get a 7" Caltex Bear with strawberry scent for FREE!

Caltex Bears are limited in supply. Free gifts are offered on first-come first-served basis while stock last.

問題
Question

加德士是為了慶祝 _____ 周年而送上加德士熊啤啤？

Caltex is offering Caltex Bear to celebrate its _____ Anniversary??

如對此問答遊戲有任何查詢，歡迎致電快易通客戶服務熱線 **2627 8828**
For any enquiries on this Q&A game, please contact Autotoll Customer Service Hotline at

條款及細則：

- 參加者必須於電郵內容中提供正確答案及遞交會員姓名、聯絡號碼、車牌號碼和Autotoll Club會員卡號碼，並一併附件一張於上述推廣期間的加德士加油站滿HK\$500汽油收據，方合資格參加以上問答遊戲。
- 快易通有限公司將根據其收取電郵次序以決定得獎客戶，並於9月尾前以專函通知領獎。
- 每名Autotoll Club會員於此問答遊戲中最多只可獲贈加德士熊啤啤一隻。
- 每名Autotoll Club會員於推廣期內只可參加此問答遊戲一次。
- 加德士熊啤啤數量有限，先到先得，送完即止。
- 快易通有限公司職員將不能參加以上問答遊戲。
- 送出加德士熊啤啤的款式將以隨機方法決定，得獎客戶不能自行選擇。
- 快易通有限公司對商戶所提供資料及優惠及閣下與商戶之間的任何交易，概不承擔任何責任。
- 雪佛龍香港有限公司不會對贈送產品負有任何法律責任。客戶如對該產品有任何爭議，需直接與有關產品之供應商聯絡，惟雪佛龍香港有限公司可提供有關接洽人之聯絡資料。
- 如有任何爭議，或是次推廣如有任何更改，雪佛龍香港有限公司保留最終決定權。
- 此廣告內容由個別商戶提供，快易通有限公司並非負責提供這些商業產品或服務，及並無給予這些商業產品或服務任何認可。收此電郵廣告的人士應自行判斷是否採用廣告商所提供的產品或服務。

Terms and conditions:

- To participate in this Q&A game, customers have to provide the correct answer, Autotoll Club members' names, contact numbers, vehicle registration number as well as Autotoll Club membership card numbers in the email, and attach in the same email a Caltex with Techron® gasoline receipt at HK\$500 or above during the above mentioned promotional period.
- The winners will be determined by the sequence of the email received by Autotoll Limited. Autotoll Limited will send out redemption letters to individual winners before end of September for gift collection.
- Each Autotoll Club Member could only get one Caltex Bear at most in this Q&A game.
- Each Autotoll Club Member could only participate this Q&A game once during the promotion period. Customers with the submission of more than one email to participate in this Q&A game will be disqualified.
- Caltex bears are limited in supply. Free gifts are offered on first-come first-served basis while stock lasts.
- Staff of Autotoll Limited are not allowed to participate in this Q&A game
- The style of Caltex Bear offered as free gift is randomly selected. Winners are not given the option to select the style.
- Autotoll Limited has no responsibility or liability to any information and offer provided by the merchant and shall not be liable for any transaction entered into between you and the merchant.
- Chevron Hong Kong Limited is not legally responsible for the gifts. In case of dispute over the products, customers should contact the product supplier directly. Chevron Hong Kong Limited can provide contact information of the supplier.
- In case of dispute or change to the promotion, Chevron Hong Kong Limited reserves the right to final decision.
- The content of this advertisement is provided by the merchant. Autotoll Limited ("Autotoll") is not responsible for the provision of any such commercial products / services. Nor does Autotoll endorse any of such products / services. Recipients of this email should make their own judgement on whether to accept the commercial products / services provided by the advertiser.